



Quan jo era xicotet, els meus pares em portaven a Festitíteres. S'acostava el Nadal i l'alegria infantil anava in crescendo quan els meus pares ens portaven, al meu germà i a mi, a veure les titelles. Trenta anys després, va nàixer la meua filla. Abans de complir el seu primer any de vida, la vaig portar a la seu primera funció de Festitíteres. L'alegria infantil de la meua filla em va retornar la mateixa que jo vaig sentir 30 anys abans. Ja fa temps que aquest festival és un dels moments cabdals de la programació cultural de la ciutat, una de les trobades de major prestigi internacional que posa a Alacant una vegada a l'any en el mapa del món de la titella i un dels nostres esdeveniments més veterans. Tant és així que, com vaig comprovar amb la meua filla, ja és un festival que transcendeix a diverses generacions d'alacantins i alicantines. Desitge llarga vida a Festitíteres i que algun dia la meua filla puga portar els meus néts a gaudir de les marionetes. Benvinguts i benvingudes a Festitíteres 2016. Recuperen l'alegria. Daniel Simon Regidor de Cultura



Cuando yo era pequeño, mis padres me llevaban a Festitíteres. Se acercaba la Navidad y la alegría infantil iba in crescendo cuando mis padres me llevaban a mi hermano y a mi a ver las marionetas. Treinta años después, nació mi hija. Antes de cumplir su primer año de vida, la llevé a su primera función de Festitíteres. La alegría infantil de mi hija me devolvió la misma que yo sentí 30 años antes. Ya hace tiempo que este festival es uno de los momentos cumbres de la programación cultural de la ciudad, uno de los encuentros de mayor prestigio internacional que pone a Alicante una vez al año en el mapa del mundo del títere y uno de nuestros de nuestros eventos más veteranos. Tanto es así que, como comprobé con mi hija, ya es un festival que trasciende a varias generaciones de alicantinos y alicantinas. Deseo larga vida a Festitíteres y que algún día mi hija pueda llevar a mis nietos a disfrutar de las marionetas. Bienvenidos y bienvenidas a Festitíteres 2016. Recuperen la alegría. Daniel Simón Concejal de Cultura